
VERSLAG Algemene Vergadering Adviesraad Inclusie en Toegankelijkheid 

 

28/09/2023 van 09u00 tot 11u30. 

Locatie; raadzaal OCMW, Welzijnshuis, Sluisvaartstraat 17, 8430 Middelkerke. 

Aanwezig: Machteld Meeschaert, Sara Zajc, Fried Ringoot, Eddy Verschelde, Wim Verelst, Geert 

Verstraete, Annelies Van Damme, Freddie Baeten, Annie Van Acker, Kelly Geryl (doventolk), Wim 

Geuns 

Verontschuldigd: Lieve Desender 

1) Verwelkoming: 

Verwelkoming door de voorzitter en melding van de overdracht van Inclusie en Toegankelijkheid 

van CPO naar het Welzijnshuis dd. 12/06/2023 

2) Goedkeuring vorig verslag: 

Het verslag wordt éénparig goedgekeurd met de volgende opmerking: 

Enkele leden vragen een duidelijkere communicatie naar hen toe. Ze vragen ook een lijst met 

afgewerkte projecten op te nemen in de dagorde van de vergadering en in de verslaggeving. 

 

3) Financiële stand van zaken: 

De penningmeester geeft een overzicht van de financiën van de Adviesraad: er zit nu €12.395,85 

in kassa. Ze reserveert hiervan €3.000 voor de aankoop van diverse materialen. De Adviesraad 

schonk eerder dit jaar €3.000 aan de gemeente voor de aankoop van een strandrolstoel. Het 

beschikbare saldo is dus €9.395,35. De penningmeester houdt hierbij rekening met de te maken 

onkosten voor de organisatie van Salon Unique 2023, onkosten voor de inzet van een doventolk, 

… 

4) Lopende projecten 

• Er is een workshop gebarentaal gepland tijden Salon Unique 2023 maar een dergelijke 

workshop zou te kort zijn om resultaat te hebben. Bovendien gaat Salon Unique 2023 

door op een zaterdag. Hierdoor zou gemeentepersoneel zicht op een vrije dag moeten 

engageren. De Adviesraad gaat na hoeveel doven en slechthorenden de gemeente telt. 

Dit aantal loopt op tijdens het seizoen maar we kunnen onmogelijk nagaan in welke mate. 

De richtlijn is dat één op de duizend  inwoners doof of slechthorend is. Hierdoor bestaat 

er discussie of er een doventolk moet voorzien worden op evenementen georganiseerd 

door de gemeente, bv bij de nieuwjaarstoespraak van de burgemeester. De Adviesraad 

neemt de kost van de doventolk op zich dus financieel zou er geen bezwaar mogen zijn. 

• Als een dove of slechthorende een evenement wilt bijwonen, dient hij/zij de doventolk 

zelf te betalen. Als de gemeente een evenement organiseert, betaalt de gemeente. Vanuit 

de overheid krijgen burgers 80 tolkuren ter beschikking. Dit voldoet niet. 

 De gemeente Torhout voorziet wel een doventolk op evenementen maar werkt dan met 

inschrijvingen voor het evenement om onnodige kosten te voorkomen. 

De Adviesraad stelt voor dit element te integreren in de voorstelling van Fried Ringoot op 

21 oktober. 

De Adviesraad keurt het voorstel goed om een werkgroep op te richten met Doof 

Vlaanderen: Geert Verstraete vertegenwoordigt hierin de Adviesraad. Er kan zou met 



ervaringdeskundigen gekeken worden voor welke evenementen doventolken ingezet 

worden. 

• Er moet een memorandum opgesteld worden door de Adviesraad. Dit moet een kort een 

concreet memorandum worden. De Adviesraad kijkt voor inspiratie naar andere 

gemeenten en steden Alle realisaties van de gemeente moeten op alle vlakken voldoen 

aan een aantal toegankelijkheidseisen De Adviesraad consulteert hiervoor ook de andere 

gemeentelijke diensten. 

• De naam ‘Belevingsbeurs’ voor het jaarlijks terugkerend evenement van de Adviesraad 

wordt te algemeen bevonden. De Adviesraad wil daarenboven dat haar evenement een 

vaste waarde wordt in de Middelkerkse kalender. Het evenement draagt voortaan de 

naam Salon Unique. Het evenement krijgt telkens een ondertitel en dit jaar wordt dat : 

Ik… Jij.. Iedereen toegankelijk. 

• Wim Geuns overloopt de standhouders die op heden bevestigd hebben: dit zijn er 17 

waarvan er 5 hun aanwezigheid beperken tot folders en infomateriaal op een 

gemeenschappelijke infostand. Aansluitend zijn er 6 deelnemers die een workshop 

organiseren. Wim Geuns stelt de vraag aan Duinhelm of zij nog een creaworkshop willen 

organiseren. Eddy Verschelde stelt voor een workshop te geven over de realisaties van de 

Adviesraad, een tweede over zelfhulpgroepen en een derde over de werking van zijn 

inclusieve petanqueclub. 

•  

Het programma van Salon Unique is al volgt: 

08u30: opbouw 

10u00 -18u00: open voor bezoekers 

18u00: opruimen 

De Adviesraad zoekt vrijwilligers om te komen helpen met de opbouw en het opruimen. 

Dit begint al op 01/12 in de avond. 

Sara bevestig dat de Silent Disco nog altijd doorgaat op de avond van 01/12. Zij 

organiseert de Silent Disco in samenwerking met de Jeugddienst. Ze bezorgt hiervoor 

alle informatie ten laatste op 16/10. 

• Wim Geuns heeft voor het toegankelijkheidsproject van het kerkhof in Leffinge advies 

gevraagd aan schepen Dirk Depoorter en aan Luc Van Belleghem. Het toegankelijk maken 

van een gedeelte van de paden op het kerkhof in Leffinge wordt opgenomen in de 

goedkeuring van begroting van 2024 maar zou geen probleem mogen veroorzaken. Deze 

paden worden toegankelijk gemaakt dmv een mat met kiezels. Hierdoor wordt het 

kerkhof beter toegankelijk voor rolstoelen. 

• Fried Ringoot, erevoorzitter van de Adviesraad, voert op 21/10 voor de laatste keer zijn 

voorstelling ‘En, alles goed?’ op in De Branding. De Adviesraad neemt deze voorstelling 

als activiteit over om haar erevoorzitter te huldigen. De opbrengst van de avond komt ten 

voordele van School zonder Pesten. Elke 3de kleuterklas (10 in totaal in Middelkerke) krijgt 

een voorstelling rond het het uiten van emoties. De kosten voor de opvoering van 21/10 

worden gedragen door de Adviesraad. 

  



 

• Diverse lopende projecten: 

Wim Geuns kijkt het aanbod van De Lijn in groot Middelkerke na, met nadruk op de 

verbinding tussen de deelgemeenten en Middelkerke. De nadruk bij De Lijn blijft 

blijkbaar op Oostende en Middelkerke liggen. 

Wieltjesbaden wordt geëvalueerd in oktober na overleg met Hotel Middelpunt en The 

Outsider Coast. Het project wordt buiten het seizoen verder gezet in samenwerking 

met Hotel  Middelpunt. 

Spelewest kan niet meer doorgaan in ’t Lombartje want de school wordt afgebroken. 

Ook het jeugdatelier kan hier niet meer doorgaan. Sara neemt dit mee naar de 

jeugdraad omdat de Adviesraad het belangrijk vindt een aanbod te hebben. 

Het project ‘toegankelijke routes naar de Zeedijk’ werd niet besproken tijdens deze 

algemene vergadering. 

5.)  Varia 

• Andere gemeenten en steden gebruiken het systeem van afstandstolken met tablet om 

de diensten toegankelijk te maken voor slechthorenden en doven. Dit systeem wordt niet 

positief geëvalueerd omdat het personeel vaak niet op de hoogte is en omdat er niet altijd 

een tolk beschikbaar is. De gemeente betaalt dan het ereloon van de tolken. Door een 

gebrek aan tolken is het niet realistisch te verwachten dat iedereen met deze nood zelf 

een tolk kan voorzien. Het zou daarom efficiënter zijn te werken met een systeem van bv. 

icoontjes op een touchscreen. De bezoekers kunnen dan eenvoudig op een scherm 

aangeven waarvoor ze komen. Het systeem werkt voor inwoners én bezoekers. We 

plannen overleg met Sylvie Vanhoutte, hoofd CPO en met de dienst ICT. Het project rond 

een evenement voor jongvolwassenen en kinderen, gedragen door Wim V. en Sara Z.: 

onder voorbehoud. 

• Na het aanpassen van de stoep op diverse locaties in Westende – Bad blijkt dat dit snel in 

eigen beheer uitgevoerd werd. De werkmannen van de gemeente zijn trots op hun werk. 

De Adviesraad neemt dit mee in het memorandum en gaat na via welke kanalen en 

procedures we de werkmannen bij dergelijke projecten kunnen betrekken. 

• Eddy V.vraagt hoe het staat met de Buurtwerking. Eddy V. wil ook de levering van 

maaltijden aan huis evalueren. 

• Het infokantoor Toerisme kreeg van een toerist de vraag hoe en waar mensen met een 

beperking echt goed kunnen tafelen. Er bestaat een brochure maar die is verouderd. Inter 

kan meer info bieden. 

 

De datum van de volgende Algemene Vergadering van de Adviesraad Inclusie en Toegankelijkheid 

wordt, onder voorbehoud, vastgelegd op 02/02/2024. 

Voor verslag, Wim Geuns 


